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Protokół nr  2 / 2023 

 

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 20.02.2023 r. 

 

       Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Kozubek – przewodnicząca Komisji do spraw 

Inwestycji. 

 

W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 

 

- Komisji do Spraw Inwestycji, wg. załączonej listy obecności, 

 

oraz Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pani Monika Dolezińska - Włodarczyk – Wicewójt 

Gminy Masłów, Pan Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów, Pan Dariusz Korczyński – 

Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej, Pani Anna Kucmin – Kierownik 

Referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, Pani Irena Kundera – 

Kierownik Centrum Usług Wspólne. 

  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

5. Projekt uchwały w sprawie: 

a)        zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

b)        zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

c)        udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024. 

d)         przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w drodze przy ul. Bukowej                  

 w miejscowości Wola Kopcowa, gm. Masłów. 

e)         przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w drodze przy ul. Buko -

 wej w miejscowości Wola Kopcowa, gm. Masłów. 

6.  Sprawy inne 

7.  Zakończenie obrad 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 4 listopada 

2020 roku, poz. 3838) w dniu 20 lutego2023 roku o godzinie 15:00 w Sali Samorządowej Urzędu 

Gminy - obrady w trybie hybrydowym (stacjonarno – zdalnym) , Przewodnicząca Komisji do spraw 

Inwestycji – Pani Małgorzata Kozubek otworzyła obrady komisji. 
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Ad. 2 

Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczy 7 z 7 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą  

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Małgorzata Kozubek 

4. Tomasz Ksel 

5. Andrzej Kułak 

6. Artur Maciej Lis 

7. Ryszard Piotr Szymczuch 

 

Ad. 3 

              Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła porządek obrad. 

 

Ad. 4 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych                      

w protokole. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła protokół nr 1/2023. 

 

Ad. 5 

 Projekt uchwały w sprawie: 

a)  zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Szczegóły projektu  uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy przedstawił                    

Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Szczegółowo omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały 

budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy 

Masłów.  Poinformował o zwiększeniu planów dochodu tj. zwiększa się ogółem plan dochodów                

o kwotę 869.377,19 zł do kwoty 72.842.084,92 zł.  

Zwiększa się plan dochodów w następujących działach: 

-dz.600-Transport i łączność - zwiększa się plan dochodów o kwotę 941.279,00 zł z tytułu 

uzyskania dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na realizację zadania 

„Przebudowa drogi wewnętrznej w Wiśniówce na działce nr 14/84 na odcinku 230 m” 

-dz.758 – Różne rozliczenia – zwiększa się plan dochodów o kwotę 160.795,00 zł z tytułu 

rozliczenia podatku VAT za 2022 rok. 

- dz.855 – Rodzina - zwiększa się plan dochodów o kwotę 20.000,00 zł z tytułu rozliczenia zaliczki 

i funduszu alimentacyjnego. 

-dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększa się plan dochodów o kwotę 

2.600,00 zł z tytułu dotacji z Powiatu Kieleckiego na realizacje zadania „Zakup sadzonek drzew 

i krzewów miododajnych w celu ich nasadzenia na terenie gminy Masłów" 

Razem plan dochodów został zwiększony o kwotę 1.124.674,00 zł. 

Zmniejsza się plan dochodów w następujących działach: 

-dz.801-Oświata i wychowanie - zmniejsza się plan dochodów o kwotę 7.796,81 z tytułu rozliczenia 

i różnic kursu EURO programu Erasmus + „Edukacja bez ograniczeń” 

-dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zmniejsza się plan dochodów o kwotę 

247.500,00 zł z tytułu rozliczenia wpływów z tytułu kar i opłat za korzystanie ze środowiska                      

i ujęcia środków z 2022 roku jako przychody budżetu. 

Razem plan dochodów został zmniejszony o kwotę 255.296,81 zł. 

Zwiększa się ogółem plan wydatków o kwotę 3.205.455,19 zł do kwoty 79.986.873,99 zł. 

Zmniejsza się plan wydatków w następujących działach: 

-dz.801-Oświata i wychowanie - zmniejsza się plan wydatków o kwotę 7.796,81 z tytułu rozliczenia 
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i różnic kursu EURO programu Erasmus + „edukacja bez ograniczeń” 

Zwiększa się plan wydatków w następujących działach: 

-dz.600-Transport i łączność - zwiększa się plan wydatków o kwotę 2.539.901,00 zł z tytułu dotacji 

dla Powiatu Kieleckiego na realizację zadania „Usprawnienie dostępu do drogi krajowej nr 73                                

i Węzła Kielce Północ drogi ekspresowej S7 poprzez przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej nr 

1302T w miejscowościach Masłów Drugi i Dąbrowa - Etap II”. Zadania realizowanie z budżetu 

gminy: „Przebudowa drogi wewnętrznej w Wiśniówce na działce nr 14/84 na odcinku 230 m”, 

„Projekt odwodnienia ul. Żeromskiego w Woli Kopcowej” oraz „Projekt przebudowy odwodnienia 

wraz z ulepszeniem nawierzchni drogi wewnętrznej w Brzezinkach” 

- dz.710-Działalność usługowa – zwiększa się plan wydatków o kwotę 10.000,00 zł                                     

z przeznaczeniem na obsługę Gminnej Komisji Urbanistyczno-Planistycznej. 

- dz.750-Administracja publiczna – zwiększa się plan wydatków o kwotę 130.000,00 zł, 

z przeznaczeniem na prace remontowe w budynku Urzędu Gminy w Masłowie. 

- dz.801- Oświata i wychowanie – zwiększenie planu o kwotę 320.000,00 zł przeznaczone jest                 

na prace dodatkowe przy realizacji zadania „Termomodernizacja z OZE Szkoły Podstawowej 

w Mąchocicach Kapitulnych oraz Urzędu Gminy Masłów” – dotyczy SP w Mąchocicach 

Kapitulnych 

-dz.851- Ochrona zdrowia – zwiększenie planu wydatków o kwotę 131.017,37 zł z tytułu udziału 

gminy w kontynuacji programu „Powiat kielecki przyjazny dla mieszkańców w ograniczaniu 

skutków niepełnosprawności” oraz wprowadzenie do budżetu po stronie wydatków i przychodów 

środków z 2022 roku dotyczących realizacji zadań określonych w gminnym programie profilaktyki                          

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz gminnym programie przeciwdziałania narkomanii. 

-dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększa się plan wydatków o kwotę 

82.333,63 zł z tytułu dotacji z Powiatu Kieleckiego na realizacje zadania "Zakup sadzonek drzew                   

i krzewów miododajnych w celu ich nasadzenia na terenie gminy Masłów" oraz wprowadzenie                 

do budżetu po stronie wydatków i przychodów środków z 2022 roku dotyczących wydatków                     

na cele związane z pokrywaniem kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi. 

Razem zwiększa się plan wydatków o kwotę 3.197.658,38 zł. 

W wyniku zmian w budżecie ulega zwiększeniu planowany deficyt budżetu o kwotę 2.336.078,00zł 

do kwoty 7.144.789,07 zł. Sfinansowany będzie z wolnych środków, jako nadwyżki środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikającej z rozliczeń kredytów i pożyczek                 

z lat ubiegłych oraz niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych                                  

ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach oraz 

wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach 

publicznych i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 

środków. 

 

Następnie wywiązała się dyskusja.  

Pan Radny Tomasz Ksel zadał pytanie dotyczące termomodernizacji budynku szkoły                                

w Mąchocicach Kapitulnych na co zostanie przeznaczona kwota 320 00,00 zł.  

Szczegółowej odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato, że m.in. pieniądze będą przeznaczone         

na elewację, schody do piwnicy, odwodnienia wokół szkoły oraz dach – wymiana samego pokrycia 

dachowego czyli papy.  
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Wypowiedź Pana Wójta uzupełnił Kierownik BiGP Dariusz Korczyński informując, że trwające 

prace na obiekcie szkoły nie są pracami dodatkowymi. Dodał, że trwa wymiana okien i może 

również zostać wyłoniony wykonawcy na malowanie elewacji zewnętrznej budynku szkoły, jeśli 

zaproponuje korzystną ofertę. 

 

Pan Radny Andrzej Pedrycz zadał pytanie dotyczące dość dużej kwoty przeznaczonej na  budowę 

drogi w miejscowości Wiśniówka na odcinku 230 m. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato, że kwota została skalkulowana z obowiązującymi nie 

tak dawno cenami. Roboty budowlane będą obejmowały odwodnienie liniowe, chodnik, nową 

nakładkę asfaltową.  

Wypowiedź uzupełnił Pan Kierownik BiGP Dariusz Korczyński, iż zadanie to ukazało się już                        

ok. 2 lata temu w funduszu sołeckim. Nie będzie to tylko nakładka asfaltowa, natomiast będzie                             

to odbudowa chodnika, stworzenie miejsc parkingowych, odwodnienie, przejścia dla pieszych. 

 

Pan Radny Andrzej Kułak zadał pytanie dotyczące chodnika na Podklonówce.  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, iż droga jest droga powiatową, dlatego trwają rozmowy dot. tego 

zadania ze Starostą Kieleckim.  

 

Pan Radny Ryszard Piotr Szymczuch wystąpił z prośbą o poparcie i przeznaczanie 320 000,00zł                                      

na termomodernizację SP w Mąchocicach Kapitulnych. Pan Radny mówił czego 

termomodernizacja będzie dotyczyła tj.  zmianie części dachu, odwodnieniu wokół szkoły  oraz  

schodach do piwnicy. 

 

W dyskusji udział również wziął Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Pan Skarbnik powiedział, że 

przed sesją pojawią się jeszcze autopoprawki. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

Szczegóły projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

przedstawił Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Pan Skarbnik powiedział, że zmiany w WPF wynikają 

w całości ze zmian w budżecie Gminy. 
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Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

c)  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024  

W sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024, głos zabrał 

Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Pan Skarbnik powiedział, że projekt uchwały wynika ze zmian                     

w budżecie Gminy czyli wprowadzenia do budżetu pomocy finansowej.  

Z budżetu Gminy Masłów udziela się pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

z przeznaczeniem na realizację zadania: 

Usprawnienie dostępu do drogi krajowej nr 73 i Węzła Kielce Północ drogi ekspresowej S7 poprzez 

przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej nr 1302T w miejscowościach Masłów 

Drugi i Dąbrowa - Etap II, w tym: 

- w roku 2023 kwota 1.145.216,00 zł, 

- w roku 2024 kwota 1.145.216,00 zł.  

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej                             

dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 . 
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d)  przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w drodze przy ul. Bukowej 

w miejscowości Wola Kopcowa, gm. Masłów 

W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w drodze przy ul. Bukowej 

w miejscowości Wola Kopcowa, gm. Masłów, głos zabrał Pan Dariusz Korczyński – Kierownik 

Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej.  Poinformował, że prywatny inwestor                        

z własnych środków finansowych wybudował urządzenia i odcinek sieci wodociągowej.                            

(sieć wodociągowa zlokalizowana w działkach nr ewid. 456/7, 426/9, 426/12, 520 w miejscowości 

Wola Kopcowa wybudowana z rur PE 100 SDR11 PN16 o średnicy 125x11,4 mm - L = 109,25 mb, 

zasuwa kołnierzowa z żeliwa sferoidalnego Ø100mm – 1 szt., Ø80mm – 1 szt.(na podłączeniu                   

do hydrantu), Ø50 – 4 szt., hydrant p. poż Ø80 podziemny – 1 szt). Dla zapewnienia prawidłowej 

eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń Gmina Masłów wnosi majątek objęty 

niniejszą uchwałą do Międzygminnego Zawiązku Wodociągów i Kanalizacji. Gmina Masłów 

pozostanie właścicielem wnoszonego majątku. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w drodze przy ul. Bukowej                                

w miejscowości Wola Kopcowa, gm. Masłów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania 

sieci wodociągowej w drodze przy ul. Bukowej w miejscowości Wola Kopcowa, gm. Masłów . 

 

e)  przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej  

w drodze przy ul. Bukowej w miejscowości Wola Kopcowa, gm. Masłów  

W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej  

w drodze przy ul. Bukowej w miejscowości Wola Kopcowa, gm. Masłów, głos zabrał Pan Dariusz 

Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej.  Poinformował,                      

że prywatny inwestor z własnych środków finansowych wybudował urządzenia i odcinek sieci 

kanalizacji sanitarnej (sieć kanalizacji sanitarnej zlokalizowanea w działkach nr ewid. 456/7, 426/9, 

426/12, 520 w miejscowości Wola Kopcowa wybudowana z rur PVC o średnicy 200x5,9mm                

SN8-L=49,75 mb; studnie kanalizacyjne: rewizyjne Ø1200 – 2 szt.(z włazem D400), kanał tłoczny 

z rur PE o średnicy 50x4,6mm SDR 11 - L= 57,50 mb, zasuwy kołnierzowe z żeliwa sferoidalnego 

o średnicy 50mm – 3szt.). Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym 
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stanie takich urządzeń Gmina Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego 

Zawiązku Wodociągów i Kanalizacji. Gmina Masłów pozostanie właścicielem wnoszonego 

majątku. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w drodze przy ul. Bukowej                  

w miejscowości Wola Kopcowa, gm. Masłów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania 

sieci kanalizacji sanitarnej w drodze przy ul. Bukowej w miejscowości Wola Kopcowa,                        

gm. Masłów . 

 

Ad. 6 

 Sprawy inne. 

Na zakończenie obrad wywiązała się dyskusja.  

 

Pan Radny Ryszard Piotr Szymczuch zwrócił się z  prośbą o zwrócenie uwagi na zapis dotyczący 

zimowego utrzymania chodników przed posesjami tzn. kto powinien odśnieżać chodniki przed 

posesjami.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Anna Kucmin – Kierownik Referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska. Poinformowała, że do obowiązków właścicieli nieruchomości należy 

pozbycie się błota, śniegu, lodu i innych zanieczyszczeń z dróg dla pieszych. 

 

Pan Radny Andrzej Kułak zadał pytanie dotyczące zatrzymywania się aut przed pocztą przy UG,             

w Masłowie, mimo to, że stoi przed UG znak zakazu zatrzymywania się.  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt informując, że zostanie to zgłoszone                 

po raz kolejny na policję do  Wydziału Ruchu Drogowego. Patrol pojawi się w godzinach 

porannych, gdzie panuje największe natężenie ruchu.     

 

Pani Radna Małgorzata Kozubek zadała pytanie dot. zamkniętej bramy przy SP w Masłowie. 

Zasugerowała, aby  otworzyć bramę i tym samym umożliwić rodzicom wjazd z dziećmi.  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt uzasadnił, że brama jest zamknięta                        

ze względu na bezpieczeństwo uczniów, co wynikało z ustaleń z Powiatową Stacją Sanitarno - 
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Epidemiologiczną w Kielcach. Pan Wójt poinformował, że brama jest otwierana w wyjątkowych 

sytuacjach np. w przypadku pożaru. 

 

Pan Radny Tomasz Ksel zadał pytanie dotyczące transportu tj. przewoźnika czy są kolejne uwagi, 

skargi. Pan Radny zadał również pytanie dot. śmieci czy jest kwota nadwyżkowa czy wzrosła opłata 

za odbiór śmieci.  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że mamy odnotowaną 

nadwyżkę 83 850,00 zł. Dodał, że nadal trwają kontrole dot. deklaracji za odbiór odpadów 

komunalnych. Będą również przeprowadzane kontrole we wszystkich przedsiębiorstwach na terenie 

Gminy Masłów. Wypowiedź Pana Wójta uzupełniła Pani Wicewójt Monika Dolezińska – 

Włodarczyk. Pani Wicewójt dodał, że deklaracje za odbiór odpadów komunalnych                                    

są  weryfikowane z wnioskami węglowymi.  

Pan Wójt udzielił odpowiedzi dot. transportu. Poinformował, że nie było skarg. Wypowiedź Pana 

Wójta uzupełniła Pani Wicewójt Monika Dolezińska – Włodarczyk. Pani Wicewójt dodał,                          

że kierowca, który w sposób niekulturalny odnosił się wobec pasażerów, został zmieniony. Były 

przeprowadzane kontrole. Na jednym odcinku Mąchocice Kapitulne nie było kursu. To jedyny taki 

przypadek w ostatnim czasie. Poza tym jednym kursem, wszystkie inne odbyły się bez zmian.  

 

Pan Radny Tomasz Ksel zadał pytanie czy nadal pojawiają się negatywne informacje odnośnie  

ośrodków zdrowia.  

Odpowiedzi udzieliła  Pani Wicewójt Monika Dolezińska – Włodarczyk. Pani Wicewójt 

poinformowała, że nie wpłynęły do UG żadne skargi. Raz w tygodniu jest kontakt z ośrodkiem 

zdrowia. Gdy jest duża liczba pacjentów są oni kierowani do innych ośrodków zdrowia na terenie 

Gminy Masłów. Ze względu na ostanie sytuacje, które miały miejsce na terenie gminy Masłów 

wszystkim chorym dzieciom, które zgłaszają się do ośrodka zdrowa wykonywane są testy.  

 

Pani Radna Bernarda Komorowska zadała pytanie dotyczące przejścia dla pieszych na drodze 

technicznej przy wiadukcie w miejscowości  Domaszowice.  

Odpowiedzi udzieli Pan Wójt Tomasz Łato. Pan Wójt poinformował, że będzie nabór na realizację 

przejść dla pieszych taką informację dostaliśmy od Dyrektora Roberta Wzorka ze Świętokrzyskiego 

Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach. Pan Wójt dodał, że droga techniczna należy do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Poinformował również, że zostało złożone pismo dot. 

realizacji pobocza, chodnika.   

 

Pan Radny Ryszard Jan Filipowicz poinformował, że został uszkodzony nowo postawiony słup koło 

świetlicy w miejscowości Dąbrowa. 

Odpowiedzi udzielił  Pan Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki 

Przestrzennej. Poinformował, że zostały podjęte działania, znany jest sprawca zdarzenia.  

 

Pan Radny  Ryszard Piotr Szymczuch zadał pytanie dotyczące przeglądu ścieżki rowerowej                       

w przełomie Lubrzanki.   

Odpowiedzi udzieli Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że jest to przegląd związany                           

z uzyskaniem środków finansowych z Regionalnego Programu Operacyjnego. Zostało sprawdzone 

czy ścieżka nie ma elementów, które nie istnieją, a były w projekcie. Sprawdzeniu podlega m.in. 

ilość znaków, barier. Inspektor nadzoru w przeglądzie nie brał udziału, był to przegląd dotyczący 

finansów. 
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Ad. 7 

Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w komisji  

i o godz. 16:26 zamknęła obrady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:  

Ewelina Dąbrowska  
                                                                                                            

                                                                                                     Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                         Inwestycji 


